
           Αρ. Πρωτ. Δήμου Ιλίου: 4445/07.02.2019 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

  από το πρακτικό της υπ’ αριθμ. 4ης Τακτικής Συνεδρίασης 

                του Δημοτικού Συμβουλίου Ιλίου 

Αριθ.  Απόφασης  031/2019                                                                          ΘΕΜΑ 

Λήψη απόφασης για παραχώρηση χρήσης 

σχολικών κτιρίων από την ΚΤΥΠ 

  

Σήμερα την 6η Φεβρουαρίου 2019 ημέρα Τετάρτη και ώρα 20.30 μ.μ. το Δημοτικό Συμβούλιο 

του Δήμου ΙΛΙΟΥ συνήλθε σε Τακτική Συνεδρίαση στο Δημαρχιακό Μέγαρο «ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 

ΚΟΥΚΟΥΒΙΝΟΣ», ύστερα από την υπ’ αριθμ. 3788/01.02.2019 πρόσκληση του Προέδρου κ. 

Κουκουβίνου Δημητρίου που δημοσιεύθηκε στον ειδικό χώρο του Δήμου και επιδόθηκε στον κ. Δήμαρχο 

και σε όλους τους Δημοτικούς Συμβούλους την  01.02.2019. 

Το Δημοτικό Συμβούλιο απαρτίζεται από σαράντα ένα (41) Μέλη.                                                            

                                                                                        Π Α Ρ Ο Ν Τ Ε Σ 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: ΖΕΝΕΤΟΣ ΝΙΚΟΣ 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ.: ΚΟΥΚΟΥΒΙΝΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ.: ΚΑΚΟΥΡΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ  

ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ: ΠΑΤΣΟΥΡΗΣ ΔΙΟΝΥΣΙΟΣ 

ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ: ΛΙΟΣΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 

ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ: ΓΚΟΓΚΟΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 

ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ: ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΠΟΥΛΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 

ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ: ΒΑΣΙΛΟΠΟΥΛΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 

ΜΕΛΗ Δ.Σ.: ΦΕΡΕΝΤΙΝΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ, ΒΕΡΓΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ, ΓΑΛΟΥΝΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ, ΛΥΚΟΥΔΗ – 

ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟΥ ΖΑΧΑΡΟΥΛΑ, ΘΕΟΔΩΡΑΚΟΠΟΥΛΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ, ΜΑΡΚΟΠΟΥΛΟΣ ΦΩΤΙΟΣ, 

ΚΟΥΜΑΡΑΔΙΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ, ΤΣΙΜΟΓΙΑΝΝΗΣ ΑΡΙΣΤΕΙΔΗΣ, ΓΚΟΝΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ, ΚΑΝΕΛΛΟΠΟΥΛΟΣ 

ΓΕΩΡΓΙΟΣ, ΔΑΛΑΜΑΓΚΑΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ, ΓΡΕΤΣΙΣΤΑ ΕΛΕΝΗ, ΖΩΤΙΑΔΗΣ ΖΩΤΟΣ, ΚΑΒΟΥΡΑΣ 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ, ΣΤΑΜΑΤΟΠΟΥΛΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ, ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟΥ ΠΕΤΡΟΥΛΑ, ΚΟΥΤΣΙΑΝΑΣ ΠΑΝΟΣ 

ΧΡΟΝΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ, ΑΥΓΟΥΛΑΣ ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ, 

Α Π Ο Ν Τ Ε Σ 

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Δ.Σ.: ΤΣΑΚΑΝΙΚΑΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ 

Δ.Σ.: ΒΟΜΠΙΡΑΚΗ ΝΙΚΟΛΕΤΤΑ, ΑΛΕΒΙΖΟΥ ΑΝΔΡΙΑΝΑ, ΦΡΑΓΚΑΚΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ, ΔΕΥΤΟΣ ΘΕΟΔΩΡΟΣ, 

ΜΗΛΙΩΝΗ ΠΑΝΑΓΙΩΤΑ, ΖΕΡΒΑ ΜΑΡΙΑ, ΚΟΚΟΝΑΚΗΣ ΑΡΙΣΤΕΙΔΗΣ, ΑΠΟΣΤΟΛΟΠΟΥΛΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 

ΛΙΑΣΚΟΣ ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ, ΦΕΓΓΕΡΟΣ ΒAΣΙΛΕΙΟΣ, ΠΑΤΑΚΙΑΣ ΠΑΝΤΕΛΕΗΜΩΝ, ΜΠΑΤΣΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ, 

ΞΕΝΑΚΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ, ΜΙΧΟΣ ΠΕΤΡΟΣ 
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Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι με σύνολο 41 μελών 

βρέθηκαν παρόντα 26, ο Πρόεδρος, κ. Κουκουβίνος Δημήτριος,  κήρυξε την έναρξη της 

Συνεδρίασης και πριν από τη συζήτηση των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης με πρότασή του 

και σύμφωνα με το άρθρο 67 § 7 του Ν. 3852/2010, κατέστη ομόφωνα, ώστε να συζητηθεί το 

κατεπείγον 7ο θέμα εκτός ημερήσιας διάταξης που αφορά την «Λήψη απόφασης για 

παραχώρηση χρήσης σχολικών κτιρίων από την ΚΤΥΠ», λόγω του επείγοντος του θέματος 

 

                 ******************* 

Ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου κ. Κουκουβίνος Δημήτριος εισάγει στο 

Συμβούλιο για συζήτηση το 7ο θέμα εκτός ημερήσιας διάταξης που αφορά την λήψη 

απόφασης για παραχώρηση χρήσης σχολικών κτιρίων από την ΚΤΥΠ και δίνει τον λόγο στον 

Πρόεδρο Δημοτικής Επιτροπής Παιδείας κο Μαρκόπουλο Φώτιο, ο οποίος είπε ότι: 

«Είναι γνωστή, πλέον, η διαπίστωση ότι,  στα περισσότερα σχολεία της ελληνικής 

επικράτειας δεν εφαρμόζεται η νομοθεσία περί πυροπροστασίας και πυρασφάλειας. Αυτό 

αποδεικνύεται από τα πορίσματα των πολυάριθμων ελέγχων της Πυροσβεστικής 

Υπηρεσίας. 

Ένας σημαντικός αριθμός, λοιπόν, σχολικών μονάδων στερούνται πιστοποιητικού 

πυρασφάλειας, με αποτέλεσμα να ελλοχεύει κίνδυνος για τους μαθητές και τους 

εκπαιδευτικούς. 

Το τελευταίο χρονικό διάστημα, μάλιστα, πληθαίνουν οι κυρώσεις και τα πρόστιμα 

που καλούνται να πληρώσουν Διευθυντές Σχολείων για ζητήματα πυροπροστασίας των 

Σχολικών Μονάδων που υπηρετούν (Μαραθώνα, Κορυδαλλό, Πειραιά), με τους 

Συνδικαλιστικούς Φορείς Εκπαιδευτικών να διαμαρτύρονται εύλογα για την επικρατούσα 

κατάσταση. 

Η απάντηση είναι προφανής, όμως κανείς έως σήμερα δεν έχει ασχοληθεί 

ουσιαστικά και δεν έχει τοποθετήσει την επίλυση αυτού του τόσο σοβαρού ζητήματος 

στην πραγματική του διάσταση, πόσο μάλλον δεν έχει προχωρήσει σε μία νομοθετική 

ρύθμιση, η οποία θα λύσει όλα αυτά τα προβλήματα. 

Αναφέρομαι στην παραχώρηση χρήσης των Σχολικών κτιρίων στους Δήμους, 

προκειμένου να μπορούν να εκπονηθούν, κατατεθούν και εγκριθούν οι απαραίτητες 

μελέτες πυροπροστασίας και τα σχολεία να λάβουν τα απαραίτητα πιστοποιητικά 

πυρασφάλειας.  

Για το ζήτημα της παραχώρησης χρήσης, το ιδιοκτησιακό, έχουμε αναφερθεί 

πολλές φορές στο Δημοτικό Συμβούλιο και για τα προβλήματα που δημιουργούνται. 

Η πιέσεις και η μέριμνά μας για όλα τα ζητήματα των Σχολείων του Δήμου μας είναι 

διαχρονική.  

ΑΔΑ: ΩΝΧΩΩΕΒ-ΘΥΧ
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Να θυμίσω ότι, το 2008 είχαμε στείλει επιστολή προς τον τότε Υφυπουργό Εθνικής 

Παιδείας και Θρησκευμάτων κ. Λυκουρέντζο και τον Διευθύνοντα Σύμβουλο του ΟΣΚ κ. 

Παταργιά συνοδευόμενη από τέσσερις τόμους, χιλίων περίπου σελίδων, με αναλυτική 

παρουσίαση των προβλημάτων κάθε σχολείου της περιοχής μας. 

Με τελευταία την υπ’ αριθμ. πρωτ. 2436/22.01.2018 επιστολή προς τον Υπουργό 

Υποδομών και Μεταφορών κ. Σπίρτζη, με την οποία ζητήσαμε την παραχώρηση σχολικών 

κτιρίων εντός των ορίων αρμοδιότητάς μας, των οποίων δεν έχουμε την κυριότητα για 

οποιαδήποτε άλλη ενέργεια πλην της συντήρησής τους, προκειμένου: 

1. Να υλοποιήσουμε σε οικόπεδο που ανήκει στην ΚτΥπ και στεγάζει το 3ο Λύκειο, 

την ανέγερση του 8ου Γυμνασίου, σύμφωνα με τη σχετική μελέτη που έχει ήδη 

εκπονηθεί από τον Δήμο μας και 

2. Να προγραμματίσουμε την ενεργειακή αναβάθμισή τους, με χρήση νέων 

τεχνολογιών εξοικονόμησης ενέργειας όπως, φωτοβολταϊκά συστήματα, 

αντικατάσταση φωτιστικών σωμάτων με νέα με λαμπτήρες εξοικονόμησης 

ενέργειας τεχνολογίας LED, εγκατάσταση αντλιών θερμότητας σε αντικατάσταση 

καυστήρων, τοποθέτηση νέων κουφωµάτων υψηλής ενεργειακής απόδοσης, 

αντικατάσταση εξοπλισμού σύνδεσης με φυσικό αέριο κ.ά. 

Όπως διαπιστώνετε, τα προβλήματα που αντιμετωπίζουμε από τη μη παραχώρηση 

χρήσης των Σχολικών Κτιρίων στον Δήμο μας είναι πολλά.  

Ανταπόκριση όμως, δεν έχει υπάρξει έως σήμερα, με τα ζητήματα ασφάλειας να 

μεγαλώνουν και τα υπόλοιπα να πληθαίνουν.  

Ως εκ τούτου, ζητάμε την παραχώρηση χρήσης των Σχολικών Κτιρίων εντός των 

ορίων αρμοδιότητάς μας, στον Δήμο μας προκειμένου: 

 Την επίλυση των ζητημάτων πυροπροστασίας και τη λήψη πιστοποιητικού 

πυρασφάλειας όλων των Σχολικών Μονάδων. 

 Την επίλυση του χρόνιου προβλήματος στέγασης του 8ου Γυμνασίου με την 

ανέγερση νέου σύγχρονου κτιρίου, σύμφωνα με την μελέτη της Υπηρεσίας μας. 

 Την αξιοποίηση κάθε διαθέσιμης χρηματοδότησης για παρεμβάσεις που θα 

βελτιώσουν ενεργειακά και κτιριακά τις Σχολικές Μονάδες. 

Τέλος, δηλώνουμε την αμέριστη συμπαράστασή μας στην Εκπαιδευτική  κοινότητα 

και επειδή η ασφάλεια στα Σχολεία είναι πρωταρχικής σημασίας, ζητάμε: 

 Το συντονισμό όλων των εμπλεκόμενων φορέων με σκοπό τη λήψη και εφαρμογή 

όλων των απαραίτητων μέτρων ολοκληρωμένης ενεργητικής και παθητικής 

πυρασφάλειας των Σχολείων. 

 Την απαραίτητη και έγκαιρη χρηματοδότηση των Δήμων, για όλες τις παρεμβάσεις 

που αφορούν τα Σχολεία. 

ΑΔΑ: ΩΝΧΩΩΕΒ-ΘΥΧ
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 Την απόσυρση των μηνύσεων κατά των Διευθυντών των Σχολικών Μονάδων.» 

Προτείνει την λήψη σχετικής απόφασης 

 

ΤΟ  ΔΗΜΟΤΙΚΟ  ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 

Έχοντας υπόψιν τα ανωτέρω  

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 

1) Δέχεται να συζητηθεί το θέμα κατ’ επείγον, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 § 5 

του Ν. 3852/2010. 

2) Την παραχώρηση χρήσης των Σχολικών Κτιρίων από την ΚΤΥΠ, εντός των διοικητικών 

ορίων αρμοδιότητάς του Δήμου Ιλίου, προκειμένου: 

 Την επίλυση των ζητημάτων πυροπροστασίας και τη λήψη πιστοποιητικού 

πυρασφάλειας όλων των Σχολικών Μονάδων. 

 Την επίλυση του χρόνιου προβλήματος στέγασης του 8ου Γυμνασίου με την 

ανέγερση νέου σύγχρονου κτιρίου, σύμφωνα με την μελέτη της Υπηρεσίας μας. 

 Την αξιοποίηση κάθε διαθέσιμης χρηματοδότησης για παρεμβάσεις που θα 

βελτιώσουν ενεργειακά και κτιριακά τις Σχολικές Μονάδες. 

Εκφράζει την αμέριστη συμπαράσταση στην Εκπαιδευτική  κοινότητα και επειδή η 

ασφάλεια στα Σχολεία είναι πρωταρχικής σημασίας, ζητά από τους αρμόδιους φορείς: 

 Το συντονισμό όλων των εμπλεκόμενων φορέων με σκοπό τη λήψη και εφαρμογή 

όλων των απαραίτητων μέτρων ολοκληρωμένης ενεργητικής και παθητικής 

πυρασφάλειας των Σχολείων. 

 Την απαραίτητη και έγκαιρη χρηματοδότηση των Δήμων, για όλες τις παρεμβάσεις 

που αφορούν τα Σχολεία. 

 Την απόσυρση των μηνύσεων κατά των Διευθυντών των Σχολικών Μονάδων 

                                               

Στη συνέχεια  υπογράφεται από τα παρόντα στη συνεδρίαση Μέλη 

     Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ.                                                          ΤΑ ΜΕΛΗ 

                

           

          ΚΟΥΚΟΥΒΙΝΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 

ΑΔΑ: ΩΝΧΩΩΕΒ-ΘΥΧ
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